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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Referat fra møde i Dalby 

D. 26.11.2024 kl. 17.-19.30 

 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand 

Brian Nielsen   

Jimmy Petersen  

Katharina Manniche  

Henrik Jensen  

Randi Petersen  

Jesper Højlund   

Steffen Hansen afbud 

Heidi Mollerup – suppleant afbud 

Iben Iversholt – suppleant  

Malene Foyers – suppleant  

Biana Hartvigsen – suppleant  

 

 

 

Inviterede:  

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd. 

 

Formand: 

Anne har været til landsmøde for skole og forældre. Anne er blevet valgt ind i 

hovedbestyrelsen øst. Der blev valgt en ny formand som bliver ansat på fuld 

tid. 

 

Skoleleder: 

Der er den første elev der flytter til en anden skole, pga. bekendtgørelse for 
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god ro og orden. 

Der er tilmelding til afgangsprøver pt. og der er mange særlige hensyn at tage, 

blandt andet til Ukrainske elever og elever fra Basen i Skuldelev.  

Planlægning af næste skoleår er så småt ved at gå i gang, det er et forsøg at 

gøre det tidligere end normalt. 

Der er pt. skoleindskrivning, med meget få elever i Dalby. I Skibby bliver det 

en stor klasse og en lille klasse i Skuldelev.  

Der arbejdes med en ny tildelingsmodel på skoleområdet. I forbindelse med 

den bliver der lavet en ny beregning af en socioøkonomisk tildeling.   

 

Afdelinger: 

Udskoling: Der er snart terminsprøver. Der er lige ansat en ny medarbejder, og 

der er sket en mindre rokering i fagfordelingen. 

 

Skibby: 

Der arbejdes med planlægning af sidste skoledag. Der skal males i 

indgangsrummene i de lige blokke. Der renoveres flere steder.  

  

Skuldelev: 

Der er en lærer der er stoppet. De er også i gang med renovering. Der er nogle 

10 år jubilæer. 

 

Dalby: 

De er i gang med at forsøge at udnytte de tomme lokaler og en omrokering. 

Det er f.eks. et fælles lærerarbejdsrum der hvor der nu er billedkunstlokale. 

Der skal laves et dedikeret sprogfags lokale, et lokale til dansk og et til 

matematik. Anne har kontormøbler stående som hun gerne vil donere til 

skolen.    

 

Elevråd: 

Eleverne skal fremover deltage i skolebestyrelsesmøder. 

Busrute 318 hænger ikke godt sammen med ringetider. Eleverne undersøger 

omfanget af elever. 

De savner mere konsekvens når elever har dårlig opførsel.  

Der en kommunal pulje på 100.000kr. de gerne vil søge.  

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på budget 2024. 

 

Der er udsendt bilag. Skoledelen kommer til at gå næsten i nul, men SFOdelen 

kommer med et underskud på ca. ½ milion.  

 

 

Sag nr. 3 Folkeskolens kvalitetsprogram 2024-2028. Programmets 

forskellige elementer gennemgås for bestyrelsen og vi drøfter de forskellige 

elementer – herunder særligt de elementer, hvor skolebestyrelsen skal lave 

et princip eller tage en beslutning. En oversigt over programmets 33 

elementer fremsendes sammen med dagsordenen. 

 

Gennemgået. 



 

 

3/3 

 

 

Sag nr. 4 Opfølgning på skolebestyrelsens arbejde med skolens struktur, 

økonomi og børnetal. På sidste bestyrelsesmøde blev forskellige 

indsatser drøftet. Skolebestyrelsen får en status på indsatserne. 

 

Drøftet 

 

Sag nr. 5 Evt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


